
 

Vierde Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk 2011/4com02/03/2011 

       

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 
19 januari 2011. 
Het verslag wordt goedgekeurd.  
 

2. Personeel – Projecten 
"Oost-Vlaams steunpunt duurzaam bouwen en wonen": 
goedkeuring van de contractuele personeelsbezetting, 
de looptijd van het project en de wijziging in de 
personeelsformatie. 
Er zijn geen vragen. 
 

3. Provinciale Uitleendienst 
Reglement m.b.t. de uitleen van audio-visueel, 
tentoonstellingsmateriaal en sportmateriaal, 
inwerkingtreding op 1 juni 2011, opheffing van het 
reglement van 14 september 2008 betreffende de 
uitlening van audiovisueel en tentoonstellingsmateriaal, 
en van de overgangsmaatregel t.a.v. het reglement 
betreffende de uitlening van sportmateriaal van 15 juni 
2006 dat geldig blijft tot de samenvoeging van beide 
uitleendiensten op dezelfde locatie. 
Vraag: raadslid Erik Waterschoot vraagt of het 
sportmateriaal ook in de filialen zal beschikbaar 
zijn. 
Antwoord: Er wordt ontkennend geantwoord. Enkel 
in Gent, Kapiteinstraat, zal het sportmaterieel 
gestockeerd zijn.  
 
Vraag: raadslid Freddy Verbeke vraagt of het audi-
visueel materiaal geregeld wordt nagezien. 
Antwoord: Al het materiaal wordt bij terugkomst 
gecontroleerd. 
 

4. Stand van zaken van het Erfgoedcentrum te Ename. 
Gedeputeerde Dauwe schetst nog eens het verloop 
van dit dossier. Een artikel in de pers onlangs gaf 
niet de correcte situatie weer, noch wat de inhoud, 
noch wat de stand van zaken betreft. Begin april is 
er een overleg met de bevoegde minister Geert 
Bourgeois over het businessplan dat wij vanuit de 
provincie voor het erfgoedcentrum hebben 
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ingediend. Ondertussen werkt de directie cultuur 
het plan al uit met als openingsevenement een 
tentoonstelling over textiel. 
Er wordt benadrukt dat, zoals de plannen nu zijn, 
het erfgoedcentrum een volledige provinciale 
invulling krijgt. 
 
Vraag: raadslid Jean-Pierre Stockman vraagt of het 
project over textiel niet in concurrentie komt met 
TIO³ in Ronse. 
Antwoord: Gedeputeerde Dauwe licht kort het 
project TIO³ toe, dat door het provinciebestuur 
wordt ondersteund. 
Mevrouw De Kegel legt uit dat er van concurrentie 
geen sprake is. In het erfgoedcentrum wordt een 
tijdelijke tentoonstelling georganiseerd over textiel, 
waar trouwens naar TIO³ wordt verwezen. 
 

5. De prijs voor de verkoop van het "Huize Sorgeloose" te 
Ename. 
Gedeputeerde Dauwe legt uit dat het Huis 
Sorgeloose openbaar werd verkocht voor  
350. 000 euro. De koper was een 
immobiliënmakelaar uit Ninove. Ondertussen blijkt 
het pand weer te koop te staan. 
 

6. Nabespreking en verder onderzoek van de voorstellen 
geformuleerd door raadsleden n.a.v. het cultuurdebat 
tijdens de bespreking van het budget 2011. 
M.b.t. dit agendapunt wordt afgesproken dat de 
commissieleden een aantal voorstellen 
geformuleerd tijdens de budgetdebatten zouden 
oplijsten, ter nabespreking en verder onderzoek in 
de commissie. 
Deze punten zullen dan geagendeerd worden op 
vergaderingen waar geen reguliere agendapunten 
zijn. 
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7. Varia 

Gedeputeerde Dauwe stelt voor de vergaderingen 
van de 4de commissie voortaan te laten starten om 
18.30 uur. 
Raadvoorzitter Marc Lootens deelt mee dat dit 
voorstel al eens besproken werd op het bureau en 
werd afgewezen. Vermits de leden van de 4de 
commissie daar nu toch op aandrongen, zal hij dit 
weer agenderen op een bureauvergadering. Hij stelt 
dan wel voor om de 3 commissies (naast de 4de, ook 
de 2de en de 6de) die om 19 uur aanvangen te laten 
starten om 18.30 uur. 
De voorzitter dankt de aanwezigen. 
 
 
Gent 3 maart 2011

De secretaris     De voorzitter 
Andrea De Kegel   Maria Verheirstraeten 


